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Tid: 4 oktober 2018 kl. 18
30

. 

Plats: Fuga i Stadshuset 

 

Närvarande: Håkan Hall, Lars Ljungdahl, Anne Kawecki och Helena Hellman.  

§1. Ekonomi 
På kontot finns nu 13 694 kronor. Vi har inga kända större kostnader. 

§2. Inkommen post 
Vi har inte fått någon vanlig post. Håkan skickar vidare det som kan vara av intresse. 

§3. Pågående ärenden 
Södertälje 

I Tysslinge planerar kommunen att göra parkering av åkermark. Detta är godkänt av både kommunen 

och länsstyrelsen. Lars har tillsammans med Lars Klasén varit och ryckt i trådar på kommunen, där 

man insett att detta är fel. Det kommer antagligen inte bli något mer av det här ärendet. 

Nykvarn 

Hökmossen 1b och 2b fortsätter. Vid fladdermusinventeringen sågs, på grund av torkan, bara två 

vanliga arter och väldigt lite insekter. 

§4. Genomförda aktiviteter 
Det var många som deltog i familjedagen i Tveta. Ingen hade alla rätt på vår tipspromenad. En 

handfull hade nio rätt. Vi lottade en vinnare. Det blev Annika Forsell. 

Pehr Lind (ansvarig för höstvandringen) har via mail berättat att vandringen blev lyckad. 

§5. Övrigt 
Vi behöver fler aktiva i föreningen. Därför behöver vi använda fler kanaler för att nå ut till våra 

medlemmar. Förutom att annonsera i länstidningen, skulle vi kunna skicka ut mail om vårt program. 

Vi skulle även kunna skicka ut mail om enskilda programpunkter, när vi har någonting som ett flertal 

medlemmar borde vara intresserade av. Lars sätter ihop ett dokument, skickar det till RUTGER, som i 

sin tur skickar ut till medlemmarna. 

§6. Kommande möten 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen 1 november 2018 kl. 18

30
 i Fuga i Södertälje Stadshus.

 

§7. Mötet avslutades. 
 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

Helena Hellman   Håkan Hall 


